
Roveňský poločas se zeptal za Vás prezidenta TJ Sokol Roveň  
Ing. Milana Cimfla 
 
Minulý týden ukončil v Rovni trenér Jaroslav Frydrych své působení. Dne 9. 1. 2016 proběhla 
po prvním tréninku hráčská schůze, po vzájemné rozpravě členů výboru a hráčů vše 
vypadalo, že se může blýskat na lepší časy, především co se přístupu hráčů k tréninku týká. 
Pár týdnu uběhlo a vše je jinak. Roveňský poločas se za Vás zeptal prezidenta oddílu Ing. 
Milana Cimfla. 

 

Milane, můžeš stručně přiblížit o čem vlastně 

hráčská schůze byla, jaké závěry z ní vyplynuly? 

Jaká tedy byla následná  realita? Dle rozhovoru s 

trenérem se na přístupu hráčů nic nezměnilo... 

Hráčskou schůzi jsme svolali po dohodě s Pavel 

Herbstem a některými hráči a bafuňáři, kterým není 

lhostejný neutěšený stav roveňského fotbalu. Sešlo 

se nás poměrně hodně, atmosféra byla pozitivně 

naladěna. Každý z přítomných měl šanci (a někteří ji 

využili i opakovaně) vyjádřit svůj názor, diskutovat, 

dávat náměty, provokovat, kritizovat. Nejméně 95% 

přítomných se zavázalo, alespoň verbálně,  

maximálně pracovat pro kolektiv, pro TJ SOKOL 

Roveň. Jednání se zúčastnil i trenér, který vedl 

mužstvo na podzim,  Jarda Frydrych,  a zdálo se, že vyjádření přítomných ho přesvědčila o 

tom, aby pokračoval ve svém účinkování u mužstva i na jaře. Vzhledem k tomu, že slova 

byla u některých aktérů jen velmi planá, dnes už víme, že realita s jeho prací pro mužstvo je 

dnes už jiná.  

 

Trenér odstoupil, do zahájení mistrovského jara je ještě poměrně dost času. Mužstvo 

potřebuje nějaký zdravý  impulz. Jak to vidíš Ty, resp. výbor? Máte již představu o 

tom, kdo mužstvo povede? 

Já, a předpokládám i celý výbor, jdeme ohlášenou cestou. V Rovni ( celé ) je dostatek 

fotbalistů, kteří by měli chtít zachovat OP. Na výborové schůzi dne 2.2. jsme se dohodli, že 

dále budeme brát z vlastních řad. Mužstvo přebírá jako hlavní trenér dosavadní asistent Ing. 

Jan Kopřiva, jeho sportovním managerem bude srdcař Václav Melc a "administrativními" 

silami Bc. Radek Král a další srdcař Pavel Herbst. Na vše budu z dáli pohlížet já a Fanda 

Mikuláš. Honza jako nováčkovský trenér má do práce chuť, mužstvo zná, přestěhoval se do 

Rovně, na hřiště má nejblíže z nás všech. Je ze sportovní rodiny, u fotbalu je celý život, boj o 

záchranu ho může ohromně nakopnout. Pomožme mu všichni.  

 

Četl jsi poslední rozhovor s Jardou Frydrychem? Chceš na některé jeho názory 

reagovat? 

Čtu každé číslo úžasného občastníku Ropolo a stálé tvrdím,  tak jako spousta ostatních, že 

to jsou daleko nejlepší sportovní regionální noviny,  více než krajského formátu. S Jardou se 

bohužel ztotožňuji téměř ve všem co napsal. Ví, jak se má dělat výkonnostní fotbal, má 

nadšení, entuziasmus, znalosti, vzdělání. Nebyl dle mého názoru ve správný čas na 

správném místě. Přeji mu, aby se mu tento sport nezprotivil jedním krátkým,  asi 

nepovedeným angažmá.. 



 

A co dovětek Roveňského poločasu k tomu, že možná Rovni chybí i nějaký ambiciozní 

sponzor,  schopný všechny kolem zdravě pobláznit  (pozn.: ..a nemusel by být zrovna 

z Číny, vždyť nejsme Slavia, která chce hrát o mistrovský titul v nejvyšší soutěži ) ? 

Respektive zda je dobré zůstat u myšlenky hrát jen s vlastními hráči? 

Fotbal kráčí dál mílovými kroky a časově mele věci, které jsou dá se říci desítky let zažité. 

Zvládli jsme lehce přechod na kompletní on-line zpracování celého fotbalového provozu, 

umíme zařídit slušné zázemí ( vybavení za 350 tis. Kč, dotace od OÚ, možnost využívání 

sokolovny, posilovny, umělé trávy s nočním osvětlením, stále se vylepšující fotbalový 

stánek).  Co nám nejde, je taky jasné. Neumíme zapálit do fotbalového dění více lidí. 

Protože fotbal se nechá dělat v podstatě i "bez peněz", když jsou u toho ti správní zapálenci. 

Teprve pak přijdou ti ostatní, sponzoři, příznivci, přispívatelé, nadšenci, ostatní. 

Dovolte vyjádřit můj osobní názor : v Rovni bydlím krátce, nějakých 28 let, přesto si myslím, 

že mé srdce bije pro obec potažmo pro Sokol mnohem víc než kdejakému echt Roveňákovi   

( snad se na mě pro to nenaštvou ). Jestli nás má něco posunout, je to široká fronta nadšení 

těch lidí a jejich potomků, kteří uměli tak skvěle propagovat roveňskou házenou v celé 

republice. Měli bychom je o to zdvořile požádat a nenásilně implantovat ( česky začlenit ) do 

naší práce. 

 

Luděk Vach je údajně v  přípravě s Ředicemi, po zranění nezačali s přípravou ani bratři 

Koláčkové, nechodí Milan Absolon, Vašek Melc taky není natolik fit, aby šel do zápasů, 

 někteří další hráči hlásí zdravotní problémy. Jaké příchody či odchody jsou v plánu, 

 máte v hledáčku nějaké hráče pro doplnění úzkého kádru? 

Luďa Vach na společné schůzi na začátku roku interpretoval svůj názor, že začne přípravu v 

Ředicích a uvidí, kde skončí hrát na jaře ( dosud věc není vyřízená). Mám rád jeho rodiče, 

ale jeho chování mně osobně velmi vadí. Není to typ, na kterého je možné se spolehnout v 

exponovaných chvílích, nepopíraje jeho fotbalové kvality hráče III. třídy. 

Příchody do mančaftu, který chce bojovat o to, aby nesestoupil, jsou vždy problematické. 

Na výboru jsme dohodli, že jsme schopni do posil investovat poprvé po dlouhé době nějaké 

peníze. Musí být adekvátní, musíme vidět, že opravdu chtějí, prostě se musí sejít víc věcí 

najednou. O vlastních hráčích, kteří se dosud nezapojili do přípravy víme, čekáme pouze na 

jejich aktivitu a možnosti ( zdraví ). 

 

Honza Kopřiva a Petr Kopa se prý zapojili do práce výboru. je to již někde znát? 

Honza viz výše, Petr dělá elévky, ale pro herní pomoc jsme ho zatím, bohužel, nepřesvědčili 

, 

. 

A co Tomáš Madák, který by měl jako obecní radní mít jednu ze svých komunálně 

politických  priorit zvýšení úrovně sportu v obci a s tím  související  zvýšení 

návštěvnosti fotbalu a s tím související větší návštěvnost restaurace za sokolovnou, 

kterou provozuje... 

Tomáš Madák, myslím, velmi nemile všechny překvapil svým vystoupením na hráčské 

schůzi. Opakovaně prohlásil, že sestup je nevyhnutelný, úpadek roveňského fotbalu jasný, 

ostatní věci kolem fotbalu pesimistické. Velmi dobře na jeho vystoupení reagoval Petr Kopa, 

kterého jsem podpořil i já. I s vědomím toho, že chci být nadále s Tomem takovým 

kamarádem jako dosud, chtěl bych, aby své názory jako nejmladší člen obecního 

zastupitelstva nastartoval výrazně do pozitivního názoru na světavidění. Chápu, že má 



nesmírně náročný život, spravuje několik restauračních zařízení, čeká první dítě, pracuje pro 

OÚ, aktivně sportuje.... 

 

Co chceš vzkázat touto cestou hráčům,  divákům či potencionálním sponzorům 

jménem výboru?  Takže co říci závěrem? Přežije vůbec  roveňský fotbal současnou 

krizi? 

 
Co chci vzkázat ? Napsáno a řečeno toho bylo dost. Pojďme makat a pak se uvidí. I kdyby 

se nám to nepodařilo, budeme mít pocit, že jsme pro to udělali maximum. Můj optimismus a 

nadšení bych chtěl přehodit na Vás...tak ho chyťte. Vždycky jsi psal, že pravda, láska a 

SOKOL Roveň zvítězí. Já se toho držím!! 

Dík za odpovědi, Nazdar, míč je kulatý, v neděli se hraje zas a věřme, že jednou 

v Rovni  bude  fotbalově zase líp! 

 

Připravil dne 5. 2.  2016 J.Pýcha 


